

مخطط صدى القلب

Echocardiogram

An echocardiogram is also called an echo or cardiac ultrasound. It is a painless test that takes pictures of the heart using sound waves.

Arrive on time for your test. The test takes about 30 minutes.

During the Test

- You will wear a hospital gown.
- You lie on your left side on a table.
- Gel is put on your chest. A wand is moved across the gel to take the pictures.
- You can see the pictures of your heart on the screen and also hear sounds of your heart.

Test results are sent to your doctor. Your doctor will share the results with you.

Talk to the staff if you have any questions or concerns.

يطلق على مخطط صدى القلب أيضًا الصدى أو الموجات فوق الصوتية للقلب. وهو اختبار غير مؤلم يتم خلاله أخذ صور للقلب باستخدام الموجات الصوتية.

احرص على الوصول في الموعد المحدد للفحص. يستغرق الاختبار نحو 30 دقيقة.

أثناء الاختبار

- سوف ترتدي الزي الخاص بالمستشفى.
- سوف تستلقي على جانبك الأيسر على طاولة.
- سوف يوضع هلام على صدرك. ثم يتم تحريك قضيب عبر الهلام لالتقاط الصور.
- يمكنك رؤية صور قلبك على الشاشة فضلاً عن سماع أصوات قلبك.

يتم إرسال نتائج الاختبار إلى طبيبك. وسوف يقوم طبيبك بدوره بإطلاعك على النتائج.

تحدث إلى طاقم العمل إذا كانت لديك أي تساؤلات أو ساورتك أي مخاوف.